
Hou Fællesforum 
 

Møde i Havnefokusgruppen 12. september 2013 

 

 Mødet om helhedsplan for Hou Havn forløb godt. Arkitektfirmaet ved navn Arkitema, som 

kommunen har udvalgt til at lave helhedsplanen, gjorde et godt indtryk, og de modtog masser 

af ideer fra Hou borgerne. 
 

 Arkitema skal i løbet af de næste 2 måneder udarbejde et oplæg til helhedsplan for havnen. 

Denne plan vil derefter blive fremlagt på et nyt borgermøde, som er planlagt til afholdelse 

tirsdag den 12. november. 
 

 For at sikre os at vort idekatalog bliver inddraget mest muligt i Arkitema`s overvejelser, 

besluttede vi på sidste møde i havnefokusgruppen, at forsøge at få arrangeret et møde med 

Arkitema. Dette møde er nu fastsat til onsdag den 2. oktober, hvor en delegation bestående af: 

Vagn Mørch, Ryan Moric, Peder Nielsen, Thomas Jaeger og Jon Jensen besøger Arkitema på 

deres kontor i Frederiksgade i Århus. 
 

 Under mødet hos Arkitema skal vi naturligvis tage udgangspunkt i vort idekatalog. Med dette 

som baggrund, suppleret med hvad der er drøftet på vore møder i havnefokusgruppen, vil det 

være relevant at lægge vægt på følgende:   

Hou Havn skal fortsat være et særdeles attraktivt område såvel for fastboende inklusiv de nye 

beboere på havnen som for turister. 

Der skal derfor skabes mest muligt atmosfære/hygge/miljø, som f.eks. gennem beplantning og 

rekreative pladser. 

Bred promenade uden bilkørsel. 

Sammenhæng mellem by og havn med byggeri der passer til Hou – ikke fancy 

Variation i byggeri – højde/farver/materialevalg, men så det passer sammen. 
 

 Vi vil forsøge at aftale endnu et møde med Arkitema inden helhedsplanen fremlægges den 12. 

november.  
 

  Næste møde i havnefokusgruppen indkaldes umiddelbart efter mødet hos arkitekterne. 

 

 

Referat ved Jon Jensen 

 

 

 

 


